

No. 6861. CUSTOMS CONVENTION ON THE TEMPORARY IMPORTATION OF PACKINGS. DONE AT BRUSSELS ON 6 OCTOBER 1960¹

N° 6861. CONVENTION DOUANIÈRE RELATIVE À L'IMPORTATION TEMPORAIRE DES EMBALLAGES. FAITE À BRUXELLES LE 6 OCTOBRE 1960¹

No. 6863. CUSTOMS CONVENTION CONCERNING FACILITIES FOR THE IMPORTATION OF GOODS FOR DISPLAY OR USE AT EXHIBITIONS, FAIRS, MEETINGS OR SIMILAR EVENTS. DONE AT BRUSSELS ON 8 JUNE 1961²

N° 6863. CONVENTION DOUANIÈRE RELATIVE AUX FACILITÉS ACCORDÉES POUR L'IMPORTATION DES MARCHANDISES DESTINÉES À ÊTRE PRÉSENTÉES OU UTILISÉES À UNE EXPOSITION, UNE FOIRE, UN CONGRÈS OU UNE MANIFESTATION SIMILAIRE. FAITE À BRUXELLES LE 8 JUIN 1961²

ACCESSIONS

Instruments deposited with the Secretary-General of the Customs Co-operation Council on:

27 January 1982

LESOTHO

(With effect from 27 April 1982.)

Certified statements were registered by the Secretary-General of the Customs Co-operation Council, acting on behalf of the Parties, on 18 March 1982.

ADHÉSIONS

Instruments déposés auprès du Secrétaire général du Conseil de coopération douanière le :

27 janvier 1982

LESOTHO

(Avec effet au 27 avril 1982.)

Les déclarations certifiées ont été enregistrées par le Secrétaire général du Conseil de coopération douanière, agissant au nom des Parties, le 18 mars 1982.

¹ United Nations, *Treaty Series*, vol. 473, p. 131; for subsequent actions, see references in Cumulative Indexes Nos. 6 to 11, 13 and 14, as well as annex A in volumes 987, 1041 and 1120.

² *Ibid.*, p. 187; for subsequent actions, see references in Cumulative Indexes Nos. 6 to 10 and 12 to 14, as well as annex A in volumes 913, 942, 951, 987, 1058, 1094, 1157, 1215 and 1256.

¹ Nations Unies, *Recueil des Traités*, vol. 473, p. 131; pour les faits ultérieurs, voir les références données dans les Index cumulatifs n°s 6 à 11, 13 et 14, ainsi que l'annexe A des volumes 987, 1041 et 1120.

² *Ibid.*, p. 187; pour les faits ultérieurs, voir les références données dans les Index cumulatifs n°s 6 à 10 et 12 à 14, ainsi que l'annexe A des volumes 913, 942, 951, 987, 1058, 1094, 1157, 1215 et 1256.